
Osadní výbor: OSADNÍ VÝBOR PRO MĚSTSKÉ ČÁSTI ŽIŽKOV A VRCHLICE (dále OsV) 

Datum: 1.8.2024, 18:00 hod    

Přítomni: 
 
Omluveni: 

Anna Šrajbrová; Michal Ivičič; Dana Vepřková; Tomáš Kadečka, Jiří Klečák (v 
zastoupení), Tomáš Gryč, Gabriela Březinová; Barbora Vičarová 
Petr Materna; Hana Votavová; Martina Pospíšilová; Jan Šáňa; Linda Vlachová 

Gestor RM: Tomáš Morawski 

Příští jednání: 1.8.2024 18:00 hod 

 
ZÁPISY JSOU ZVEŘEJŇOVÁNY NA NÁSTĚNKÁCH OsV A INTERNETOVÝCH STRÁNKÁCH MĚSTA KUTNÉ HORY 
 
A: Agenda: 
 
UZAVÍRKA ulic Kremnická a Táborská:  od 31. července platí uzavírka komunikace III/3377 ulic Kremnická a 
Táborská v Kutné Hoře a v Poličanech z důvodu opravy povrchu. Práce budou rozděleny na tři samostatné 
úseky a potrvají do 22. září.  
 
MHD Kutná Hora: Koordinátor VHD v Kutné Hoře pan Radim Fedorovič seznámil Osadní výbor s výsledky 
jarního průzkumu víkendových přepravních kapacit linky 801.  
 
Renovace vodního toku řeky Vrchlice: OsV získalo informaci, že město Kutná Hora získalo 100% dotaci na 
úpravu toku Vrchlice v úseku od mostku u Fastrova mostu po Nové Mlýny.  
Tato akce bude zahrnovat nejen úpravu koryta řeky tak, aby bylo příznivější k životnímu prostředí, ale i 
úpravu břehů, silnice, inženýrských sítí a úpravu mostku u Fastrova mlýna tak, aby odolal až 100-leté vodě 
(dnes odolá max. 20- leté vodě).  
K této investiční akci plánuje vedení města svolat veřejné setkání na začátku září 2024. 
 
Panuj Hoře: vítězným návrhem v oblasti Žižkova, ve čtvrtého ročníku participativního rozpočtu Panuj Hoře,  
se stalo dětské hřiště s lanovým herním prvkem pro děti od 3 do 8 let ve Fučíkově ulici a místo pro setkávání 
občanů 
 
Přechod v Táborské ulici u autobusové zastávky Vrchlice:  přechod pro chodce nebyl místním DI PČR 
povolen. U odbočky do ulice Ke Trojici je naznačeno místo pro přecházení na jedné straně komunikace.  
 
Bezpečnostní situace v oblasti Žižkov – Vrchlice: upozorňujeme na zhoršující se bezpečnostní situaci 
v oblasti. Množí se vykrádání domů a zahradních domků. 
 Ve čtvrti se na několika místech sdružují skupinky osob konzumujících alkohol na veřejnosti (v rozporu 
s vyhláškou města?), následně znečišťují tamní okolí odpadky a výkaly  – tato místa jsou v blízkosti obou škol 
(ZŠ a Gymnázium).   
 
B: Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM: 

1. k bodu 1 ze zápisu OsV ze 4.4.2024 

Žádost o úsekový radar před křižovatkou Česká x Čsl. Legionářů byla dopravní komisí nedoporučena.  

K žádosti o řešení bezpečnostní situace na křižovatce Česká x Čsl. Legionářů tedy navrhujeme podání žádosti 

na krajskou správu silnic o použití červeného „zpomalovacího“ povrchu.  

Současně navrhujeme červený „zpomalovací“ povrch i na silnici před ZŠ Žižkov. 

2. k bezpečnostní situaci ve čtvrti žádáme MP o častější kontrolu oblasti ulic Fučíkova a Kvapilova. Současně 

navrhujeme umístění kamerového systému. 

3. Ulice Na Bylance ve směru od Vojtěšské: kdy bude povrch této ulice navrácen do původního stavu? 
 

 
Zápis zapsala a ověřila: Anna Šrajbrová   


